

PERKARA : KADAR BAHARU PEMBAYARAN INSENTIF PENILAIAN PERMOHONAN PERLINDUNGAN HARTA INTELEK UNIVERSITI PUTRA MALAYSIA

KEPUTUSAN : BIL. 1 (2020) 5 FEBRUARI 2020
JAWATANKUASA TETAP
KEWANGAN (JKTK)

MINIT : MINIT 6/1 (2020)

KADAR BAHARU PEMBAYARAN INSENTIF PENILAIAN PERMOHONAN PERLINDUNGAN HARTA INTELEK UNIVERSITI PUTRA MALAYSIA

BIL	KRITERIA	JUMLAH BAYARAN SETIAP SESI (RM)	KETERANGAN
1	Penilaian Paten Dan Varieti Tumbuhan Baharu	100.00	<ul style="list-style-type: none">• Paten - penilaian berdasarkan kepada kebaharuan (novelty), langkah merekacipta yang mana rekacipta itu tidak ketara kepada seseorang yang mempunyai pengetahuan dan kemahiran dalam bidang teknologi tersebut, penggunaannya dalam industri dan pengkomersilan.• Varieti Tumbuhan Baharu - penilaian adalah berdasarkan kebaharuan, tumbuhan adalah berlainan dan dapat dibezakan, seragam dari segi pembiakan, stabil pada setiap pembiakan, boleh dikenalpasti dari kumpulan tumbuhan lain dan pengkomersilan
2	Penilaian Rekabentuk Perindustrian	90.00	<ul style="list-style-type: none">• Penilaian adalah mengikut tafsiran rekabentuk industri, mempunyai nilai estetik yang jelas, baharu di Malaysia atau di tempat lain, tidak bertentangan dengan ketenteraman awam atau prinsip moral dan pengkomersilan.
3	Penilaian Hakcipta Dan Susun Atur Litar Bersepadu	80.00	<ul style="list-style-type: none">• Hakcipta - Penilaian terhadap keaslian karya yang merupakan sesuatu luahan idea (<i>expression of idea</i>) bukannya idea semata-mata, perlu ditetapkan dalam bentuk bahan dan pengkomersilan.

			<ul style="list-style-type: none"> • Susun Atur Litar Bersepadu - Penilaian terhadap keaslian susun atur litar bersepadu dan pengkomersilan.
4	Penilaian Cap Dagangan <i>Trade Secret</i> Dan <i>Know-How</i>	75.00	<ul style="list-style-type: none"> • Cap Dagangan - Penilaian kepada cap dagangan yang dicipta, tidak merujuk kepada kualiti atau sifat sesuatu barang atau perkhidmatan, tidak merujuk kepada nama sesuatu tempat, distiktif dan pengkomersilan. • <i>Trade Secret</i> dan <i>Know-how</i> - Penilaian terhadap keaslian <i>Trade Secret</i> dan <i>Know-how</i> dan pengkomersilan.

**HUBUNGI : Pengarah
Putra Science Park (PSP)
Pejabat Timbalan Naib Cancellor (Penyelidikan dan Inovasi)
Universiti Putra Malaysia
43400 Serdang
Selangor Darul Ehsan
MALAYSIA**

**Tel. : 03-9769 1636 (Pentadbiran)
Tel. : 03-9769 1849 (General Line)
Faks. : 03-8946 4121
Emel : promosi@upm.edu.my**